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Interpelacja

W imieniu mieszkafrc6w ulicy Wodnej zwracam siQ z upnejmq pro6b4

o piln4 interwencjE w celu ustalenia przyczyny niskiego ci6nienia w instalacji wodnej

w nieruchomoSciach zlokalizowanych na ww. ulicy. Aktualnie sytuacja unierno2liwia

mieszkaircom w zaopatrzenie w wodq o odpowiednim ci6nieniu. Po ustaleniu przyczyny tego

stanu proszq o pilne podjqcie odpowiednich dzialari, kt6re pozwol4 mieszkaicom korzystad

z wody, wtedy kiedy maj4takqpotrzebE.

pragnE r6wnie2 nadmienid, 2e mieszkaricy wielokrotnie zglaszali ten problon

do Miejskiego Przedsiqbiorstwa Wodoci4g6w i Kanalizacji we Wtoclawku.
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